

Title (en)
Refrigerated cabinet.

Title (de)
Kühlmöbel.

Title (fr)
Meuble frigorifique.

Publication
EP 0222361 A2 19870520 (DE)

Application
EP 86115575 A 19861110

Priority
DE 3540084 A 19851112

Abstract (en)

The refrigerated cabinet has a product space to be cooled, a refrigeration assembly, which contains a refrigerant compressor 3, a refrigerant evaporator 4 and a device 5 for conveying refrigerated air, and a lid construction 15 which covers the product space and has an outlet opening 16 for refrigerated air. The refrigeration assembly is made of two units 1, 2 which are arranged one above the other on the rear side of the product space, one of which contains the refrigerant compressor 3 and the other the refrigerant evaporator 4 and the device 5 for conveying the air. <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird ein Kühlmöbel mit einem zu kühlenden Warenraum, einem Kälteaggregat, das einen Kältemittelverdichter 3, einen Kältemittelverdampfer 4 sowie eine Einrichtung 5 zum Fördern gekühlter Luft enthält, und mit einer den Warenraum überdachenden Deckenkonstruktion 15, die eine Auslaßöffnung 16 für gekühlte Luft aufweist, beschrieben. Das Kälteaggregat ist aus zwei an der Rückseite des Warenraums übereinander angeordneten Einheiten 1,2 aufgebaut, von denen die eine den Kältemittelverdichter 3 und die andere den Kältemittelverdampfer 4 sowie die Einrichtung 5 zur Luftförderung enthält.

IPC 1-7
A47F 3/04; F25D 19/00

IPC 8 full level
A47F 3/04 (2006.01); F25D 19/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47F 3/0443 (2013.01); F25D 19/00 (2013.01); F25D 2317/0665 (2013.01)

Cited by
BE1001540A4; EP0623793A1; WO0177595A1; WO9903380A1; EP0442397B1

Designated contracting state (EPC)
CH DE FR GB LI NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0222361 A2 19870520; EP 0222361 A3 19890726; DE 3540084 A1 19870514; DK 536586 A 19870513; DK 536586 D0 19861110;
NO 864482 D0 19861111; NO 864482 L 19870513

DOCDB simple family (application)
EP 86115575 A 19861110; DE 3540084 A 19851112; DK 536586 A 19861110; NO 864482 A 19861111